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ПРОТОКОЛ № 19 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 
 

20.10.2021          зелена зала  

13.30 

 

Всього членів комісії: 7 чол. 

Присутні: К.Заганяч, О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, О.Яницький. 

Відсутні: В.Коваль, А.Шевчук. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про розгляд звернення голови СТ «Будівельник» Нестерова А.А. щодо встановлення 

вуличного освітлення, будівництва пішохідного тротуару та велодоріжки по 

вул. Шумовецькій за рахунок міського бюджету. 

 

2. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Ю.Решетніка 

 

Запропонував на розгляд членів постійної комісії звернення голови СТ 

«Будівельник» Нестерова А.А. щодо встановлення вуличного 

освітлення, будівництва пішохідного тротуару та велодоріжки по 

вул. Шумовецькій за рахунок міського бюджету. 

Зазначив, що голова СТ «Будівельник» Нестеров А.А. звернувся до 

постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища, проте порушені в 

зверненні питання не належать до компетенції земельної комісії, тому 

звернення було направлене на розгляд нашої комісії. 

 

О.Кізляр Запропонував надіслати дане звернення в.о. начальника управління 

комунальної інфраструктури В.Кабальському та рекомендувати надати 

пропозиції щодо виконання робіт з встановлення вуличного освітлення, 

будівництва пішохідного тротуару та велодоріжки по 

вул. Шумовецькій на умовах співфінансування на розгляд постійної 

комісії та голові СТ «Будівельник». 

 

Ю.Решетнік Поставив на голосування пропозицію О.Кізляра: надіслати звернення 

голови СТ «Будівельник» Нестерова А.А. щодо встановлення 

вуличного освітлення, будівництва пішохідного тротуару та 

велодоріжки по вул. Шумовецькій за рахунок міського бюджету в.о. 

начальника управління комунальної інфраструктури В.Кабальському 

та рекомендувати надати пропозиції щодо виконання робіт з 

встановлення вуличного освітлення, будівництва пішохідного тротуару 

та велодоріжки по вул. Шумовецькій на умовах співфінансування на 

розгляд постійної комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної 

громади міста та голові СТ «Будівельник» Нестерову А.А. 

 

В обговоренні взяли участь депутати О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, К.Заганяч,  

О.Яницький. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Надіслати звернення голови СТ «Будівельник» Нестерова А.А. щодо 

встановлення вуличного освітлення, будівництва пішохідного тротуару 

та велодоріжки по вул. Шумовецькій за рахунок міського бюджету в.о. 

начальника управління комунальної інфраструктури В.Кабальському 

та рекомендувати надати пропозиції щодо виконання робіт з 

встановлення вуличного освітлення, будівництва пішохідного тротуару 

та велодоріжки по вул. Шумовецькій на умовах співфінансування на 

розгляд постійної комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної 

громади міста та голові СТ «Будівельник» Нестерову А.А. 

 

2.1. СЛУХАЛИ: 

Ю.Решетніка 

 

Надав слово для виступу депутату міської ради О.Яницькому. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Яницький 

 

Повідомив присутнім, що в минулому скликанні існувала практика 

розгляду проектів рішень, які виноситимуться на розгляд виконавчого 

комітету, на засіданнях постійної комісії. 

Таким чином, депутати були проінформовані про використання 

нежитлових приміщень комунальної власності. 

Тому доречним було б відновити таку практику, оскільки ми профільна 

комісія. 

Запропонував рекомендувати заступнику директора департаменту 

інфраструктури міста – начальнику управління житлової політики і 

майна Н.Вітковській та в.о. начальника управління комунальної 

інфраструктури В.Кабальському надавати на розгляд постійної комісії 

з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста усі проекти рішень, 

які підготовлені та виноситимуться на розгляд виконавчого комітету. 

 

Ю.Решетнік Поставив на голосування пропозицію О.Яницького: рекомендувати 

заступнику директора департаменту інфраструктури міста – 

начальнику управління житлової політики і майна та в.о. начальника 

управління комунальної інфраструктури надавати на розгляд постійної 

комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста усі 

проекти рішень, які підготовлені та виноситимуться на розгляд 

виконавчого комітету. 

 

В обговоренні взяли участь депутати О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, К.Заганяч,  

О.Яницький. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати заступнику директора департаменту інфраструктури 

міста – начальнику управління житлової політики і майна 

Н.Вітковській та в.о. начальника управління комунальної 

інфраструктури В.Кабальському надавати на розгляд постійної комісії 

з питань роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 
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використання майна територіальної громади міста усі проекти рішень, 

які підготовлені та виноситимуться на розгляд виконавчого комітету. 

 

 

2.2. СЛУХАЛИ: 

Ю.Решетніка 

 

Надав слово для виступу депутату міської ради О.Яницькому. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Яницький 

 

Запропонував на одному на наступних засідань постійної комісії 

розглянути питання ефективності використання комунального майна. 

Тому запропонував рекомендувати заступнику директора 

департаменту інфраструктури міста – начальнику управління житлової 

політики і майна надати на розгляд постійної комісії: 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

наданих в тимчасове безоплатне користування, із зазначенням адреси, 

користувача, площі, цільового використання приміщення, терміну дії 

договору, балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

переданих в оренду, із зазначенням адреси, орендаря, площі, цільового 

використання приміщення, терміну дії договору оренди, 

балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо вільних нежитлових приміщень комунальної 

власності, які можуть бути передані в оренду. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, які 

можуть бути приватизовані (об’єкти малої приватизації). 

 

Ю.Решетнік Поставив на голосування пропозицію О.Яницького: рекомендувати 

заступнику директора департаменту інфраструктури міста – 

начальнику управління житлової політики і майна надати на розгляд 

постійної комісії: 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

наданих в тимчасове безоплатне користування, із зазначенням адреси, 

користувача, площі, цільового використання приміщення, терміну дії 

договору, балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

переданих в оренду, із зазначенням адреси, орендаря, площі, цільового 

використання приміщення, терміну дії договору оренди, 

балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо вільних нежитлових приміщень комунальної 

власності, які можуть бути передані в оренду. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, які 

можуть бути приватизовані (об’єкти малої приватизації). 

 

В обговоренні взяли участь депутати О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, К.Заганяч,  

О.Яницький. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати заступнику директора департаменту інфраструктури 

міста – начальнику управління житлової політики і майна надати на 

розгляд постійної комісії: 
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- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

наданих в тимчасове безоплатне користування, із зазначенням адреси, 

користувача, площі, цільового використання приміщення, терміну дії 

договору, балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, 

переданих в оренду, із зазначенням адреси, орендаря, площі, цільового 

використання приміщення, терміну дії договору оренди, 

балансоутримувача приміщення. 

- інформацію щодо вільних нежитлових приміщень комунальної 

власності, які можуть бути передані в оренду. 

- інформацію щодо нежитлових приміщень комунальної власності, які 

можуть бути приватизовані (об’єкти малої приватизації). 

 

 

2.3. СЛУХАЛИ: 

Ю.Решетніка 

 

Надав слово для виступу депутату міської ради О.Кізляру. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Кізляр 

 

Запропонував винести на розгляд постійної комісії з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста питання щодо організації 

дорожнього руху в місті та заслухати відповідальних осіб з даного 

питання. 

Запросити на засідання В.Новачка – заступника міського голови – 

директора департаменту інфраструктури міста, В.Кабальського – в. о. 

начальника управління комунальної інфраструктури, О.Ковальчука – 

начальника відділу організації дорожнього руху в місті. 

 

К.Заганяч Запропонувала, крім того, винести на розгляд постійної комісії питання 

щодо організації паркування в місті Хмельницькому. 

 

А.Маєвська Запропонувала провести засідання в приміщенні департаменту 

інфраструктури міста. 

 

Ю.Решетнік Поставив на голосування надані пропозиції: провести наступне 

засідання постійної комісії в приміщенні департаменту інфраструктури 

міста по вул. Проскурівській, 1 за участю В.Новачка – заступника 

міського голови – директора департаменту інфраструктури міста, 

В.Кабальського – в. о. начальника управління комунальної 

інфраструктури, О.Ковальчука – начальника відділу організації 

дорожнього руху в місті. 

Включити до порядку денного засідання комісії наступні питання: 

- про організацію дорожнього руху в місті Хмельницькому. 

- про організацію паркування автомобілів в місті Хмельницькому. 

- про облаштування зупинок очікування пасажирами громадського 

транспорту. 

 

 

В обговоренні взяли участь депутати О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, К.Заганяч,  

О.Яницький. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Провести наступне засідання постійної комісії в приміщенні 

департаменту інфраструктури міста по вул. Проскурівській, 1 за участю 

В.Новачка – заступника міського голови – директора департаменту 

інфраструктури міста, В.Кабальського – в. о. начальника управління 

комунальної інфраструктури, О.Ковальчука – начальника відділу 

організації дорожнього руху в місті. 

2. Включити до порядку денного засідання комісії наступні питання: 

- про організацію дорожнього руху в місті Хмельницькому. 

- про організацію паркування автомобілів в місті Хмельницькому. 

- про облаштування зупинок очікування пасажирами громадського 

транспорту. 

 

 

2.4. СЛУХАЛИ: 

Ю.Решетніка 

 

Запропонував рекомендувати заступнику міського голови 

М.Ваврищуку перед виданням забудовникам міста містобудівних умов 

і обмежень погоджувати з профільною комісією з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста питання облаштування зливової 

каналізації, колекторів, зовнішніх мереж, дитячих майданчиків, місць 

для паркування автомобілів тощо. 

Поставив на голосування дану пропозицію. 

 

В обговоренні взяли участь депутати О.Кізляр, А.Маєвська, Ю.Решетнік, К.Заганяч,  

О.Яницький. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати заступнику міського голови М.Ваврищуку перед 

виданням забудовникам міста містобудівних умов і обмежень 

погоджувати з комісією з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної 

громади міста питання облаштування зливової каналізації, колекторів, 

зовнішніх мереж, дитячих майданчиків, місць для паркування 

автомобілів тощо. 

 

 

 

 

 

Голова комісії       Юрій РЕШЕТНІК 

 

 

 

Секретар комісії       Катерина ЗАГАНЯЧ 


